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PROTOKÓŁ Nr 39/19 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 6 listopada 2019 r. 

godz. 14:30 

 

Obecni na posiedzeniu KBSiR – 7 członków Komisji: 

 

1. Basta Jerzy  

2. Kurnyta Danuta  

3. Majak Violetta 

4. Seweryniak Elżbieta 

5. Sławiński Łukasz 

6. Sławiński Sławomir  

7. Szczerbaty Iwona  

 

Nieobecni na posiedzeniu KBSiR – 1 członków Komisji: 

 

1. Wągrowski Bogdan  

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Violetta Majak, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Spotkanie z Komendantem Straży Pożarnej w sprawie dofinansowania zakupu wozu 

strażackiego. 

5. Spotkanie z Kierownikiem Wydziału Gospodarki Nieruchomości Urzędu Miasta w/m  

Katarzyną Mrówką dotyczące propozycji inwestycji w rejonie ul. Lubawskiej.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w spawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (dz. 

Nr 177/42, obręb 3)- 96.2019 

7. Zapoznanie się z pismem Wojewody Dolnośląskiego dotyczącym przepisów 

porządkowych- BRM.0711.21.2019  

8. Zapoznanie się z analizą oświadczeń majątkowych dokonaną przez zobowiązane do tego 

podmioty – BRM.0043.5-9.2018 

9. Zapoznanie się z harmonogramem dyżurów radnych na miesiąc listopad 2019 r.  

 

10. Sprawy różne 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  

 

Ad.3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

 

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
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Ad.4. Spotkanie z Komendantem Straży Pożarnej w sprawie dofinansowania zakupu 

wozu strażackiego. 

 

Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej Sławomir Graczyk 

zwrócił się z prośbą do Rady Miasta Kamienna Góra o dofinansowanie zakupu wozu 

strażackiego w 2020 roku.  Zaznaczył, że w Kamiennej Górze używany jest najstarszy 

samochód (14 lat) na całym dolnym śląsku. Wóz wykorzystywany jest co roku do około 

600 akcji kamiennogórskiej jednostki, jako pierwszy dociera na miejsce zdarzenia. 

Niestety jest już wyeksploatowany, jego naprawy pochłaniają spore środki finansowe. 

Poinformował również, że odbył już spotkanie z władzami samorządów, które 

zadeklarowały pomoc tj. z Gminą Wiejską Kamienna Góra (85 000,00zł), Gminą 

Miejską Lubawka, Gminą Wiejską Marciszów (35 000,00zł) i Starostwem Powiatowym 

(40 000,00zł) oraz ze Specjalną Strefą Małej Przedsiębiorczości. Wyjaśnił, że po 

zakupie nowego wozu dotychczasowy odkupi jednostka w Ptaszkowie.  

 

Na 600 wyjazdów w roku 40% to interwencje na terenie miasta Kamienna Góra, wiec 

gmina miejska jest największym beneficjentem. Zwrócił się z prośbą o ujęcie w planie 

budżetu na 2020 rok kwoty 60 000,00zł na dofinansowanie zakupu samochodu.  

 

Poinformował, że po rozmowie z Komendantem Wojewódzkim we Wrocławiu udało 

się wynegocjować w drodze wyjątku wysokość wkładu własnego na 250 000,00 zł 

(normalnie jest to kwota 300 000,00zł), budżet Państwa gwarantuje 550 000,00 zł. 

Komendant Wojewódzki poinformował, że  zbiorczo zostanie zakupionych 5 nowy 

wozów dla jednostek z dolnego śląska w celu wynegocjowania jak najatrakcyjniejszej 

ceny.  

 

Ponadto podziękował za zakup kamery termowizyjnej przez miasto przekazanej 

Komendantowi Straży Pożarnej w Kamiennej Górze. Podkreślił, że nowy sprzęt jest nie 

tylko ułatwieniem codziennej pracy ale także wkładem w poprawę bezpieczeństwa 

mieszkańców miasta.  

 

Ad.5. Spotkanie z Kierownikiem Wydziału Gospodarki Nieruchomości  Urzędu Miasta 

w/m Katarzyną Mrówką dotyczące propozycji inwestycyjnej w rejonie ul. Lubawskiej.  

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomości Urzędu Miasta w/m Katarzyna 

Mrówka przedstawiła propozycje: 

  

• nabycia przez miasto udziałów w drodze 5/19 od prywatnego właściciela w celu 

uruchomienia sprzedaży miejskich działek pod zabudowę jednorodzinną, 

• nabycia gruntu od prywatnego właściciela,  

• oddanie w ramach zamiany działki 222 na 217/2; 

 

Komisja po przeanalizowaniu wszystkich ewentualności wyraziła zdanie, iż propozycja 

nabycia udziałów w drodze byłaby dla miasta najatrakcyjniejsza.  

 

Komisja wyraziła zdanie, że najlepszą propozycja jest kupno przez miasto udziału 5/19 

w drodze.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała nabycie udziału w drodze- jednogłośnie.  
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Ad.6.- 96.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomości Urzędu Miasta w/m Katarzyna 

Mrówka /zał. Nr 1 do protokołu/.  

 

Komisja zaproponowała sprzedaż działki 177/42, obręb 3 w przetargu 

nieograniczonym z jednoczesnym zastrzeżeniem wyłączenia działki ze sprzedaży, jeśli 

po pierwszym przetargu nie zostanie sprzedana w najniższej wartości określone 

operatem. Działka nie może być sprzedana poniżej wartości operatu w 1,2 i 3 

przetargu.  

 

Mając na uwadze projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości dz. Nr 177/42, obręb 3 oraz kompetencje Burmistrza Miasta w zakresie 

sprzedaży mienia komunalnego Komisja wnioskuje o ogłoszenie przez Burmistrza 

Miasta przetargu nieograniczonego na zbycie ww. nieruchomości po podjęciu 

niniejszej uchwały. Jednocześnie Komisja przypomina, że działka nie może być 

sprzedana poniżej wartości operatu szacunkowego w 1,2 i 3 przetargu.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.  

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu.  

 

Ad.7. – BRM.0711.21.2019 

 

Komisja zwróciła się z prośba o przesłanie ww. pisma drogą elektroniczną, 

jednocześnie wyraziła zdanie, że z jego treścią zapozna się indywidualnie /zał. Nr 3 

do protokołu/.  

 

Ad.8. – BRM.0043.5-9.2018 

 

Komisja zapoznała się z ww. analizą oświadczeń majątkowych /zał. Nr 4  

do protokołu/.  

 

Ad.9. Zapoznanie się z harmonogramem dyżurów radnych na miesiąc listopad 2019 r.  

 

 Komisja zapoznała się z ww. harmonogramem dyżurów /zał. Nr 5 do protokołu/.  

 

Ad.10. Sprawy różne 

 

 Spraw różnych nie wniesiono.  

 

Ad.11. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokołowała: Violetta Majak  

 

Przewodnicząca KBSiR 

 

      Violetta Majak 


